
Sinds 2016 woon ik permanent op Madeira, ik ben getrouwd en heb geen kinderen. 

Na de HBS ben ik in het bedrijfsleven gaan werken maar na enkele jaren heb ik de overstap naar de 

gemeente Amsterdam gemaakt, ben beleidskunde gaan studeren en heb, tot ons vertrek naar 

Madeira, vele jaren als beleidsadviseur en coördinator kunst en cultuur bij verschillende gemeenten 

gewerkt. 

Rond 2020 zag ik een oproep voor bestuursleden en secretaris bij de VBNGB, waarop ik heb 

gereageerd en tot secretaris ben benoemd. 

 

Doordat ik op Madeira werd gevraagd voor de functie van secretaris bij onze VVE, een  functie die 

veel tijd vergt, heb ik, na een moeilijke afweging, moeten besluiten om mijn functie van secretaris bij 

de VBNGB op te geven maar wel beschikbaar te blijven voor de vereniging ter ondersteuning 

wanneer dat nodig is. 

 


